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Zápis č. 4 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty podnikatelské  
VUT v Brně konaného dne 22. 04. 2025  

Účast: viz prezenční listina  

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 15 (z toho 10 ZK a 5 SK)  
NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 6 (z toho 2 ZK a 4 SK)  

AS FP je usnášeníschopný, ZK je samostatně usnášeníschopná, SK je samostatně usnášeníschopná. 

Hosté: děkan prof. Škapa, tajemnice Ing. Koláčná 

Jednání AS FP bylo zahájeno ve 14:30 hod.  

1. Úvod a schválení programu 

Jednání zahájil předseda AS FP VUT v Brně Ing. Jan Luhan. Pozdravil a přivítal všechny přítomné a dále je 
seznámil s programem dnešního zasedání.  

Program zasedání: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Schválení zápisu z předchozího zasedání AS FP  
3. Představení nových bakalářských studijních programů na FP 
4. Příprava Pravidel sestavení rozpočtu FP pro rok 2025 
5. Informace z EK AS FP, AS VUT v Brně, SK AS FP a kolegií  
6. Různé 

USNESENÍ: AS FP schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 22. 04. 2025. 

PRO: 14 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

14:35 přišla prof. Kocmanová.  

 

2. Schválení zápisů z předchozích zasedání AS FP VUT v Brně 
 
Pan předseda sdělil, že pro schválení je k dispozici zápis ze zasedání AS FP VUT v Brně dne 25. 03. 2025, 

který byl zaslán členům dne 11. 04.2025 s termínem pro připomínky do 17. 04. 2025. K tomuto zápisu nebyly 

obdrženy žádné připomínky a výsledná verze byla předána dne 22. 04. 2025 (v původní verzi).  

 
USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 25.03.2025.  

PRO: 14 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 
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3. Představení nových bakalářských studijních programů na FP 
 
Pan předseda informoval, že aktuálně probíhá intenzivní příprava nových bakalářských studijních 

programů, jak bylo již dříve avizováno. AS FP se vyjadřuje zejména k návrhům studijních programů 

uskutečňovaných na fakultě dle § 27 zákona o VŠ odst. 2 písmene a)) a dále požádal pana děkana o 

představení koncepce těchto studijních programů a seznámení s procesním plánem akreditací.  

Pan děkan představil koncepci připravovaných dvou bakalářských studijních programů se zaměřením 

na akademické studijní programy se specializacemi a seznámil přítomné s klíčovými detaily (např. 

zaměření jednotlivých specializací, očekávané dopady na KEN, spolupráce s fakultami v rámci VUT, 

garanti jednotlivých programů, …).   

Následně představil očekávané milníky procesu akreditace pro jednotlivé programy a požádal v tomto 

směru o maximální součinnost AS FP i s ohledem na časové možnosti plánovaných kroků a dalších 

subjektů v procesu – RVH, NAU. 

Dále přislíbil předložení kompletních akreditačních materiálů nejpozději do 28.04.2025 s tím, že bude 

zároveň požádáno i o zkrácení předkládací lhůty, aby mohly být zamýšlené studijní programy 

projednány na příštím řádném zasedání AS FP dne 06.05.2025. 

V následné diskusi bylo panem děkanem potvrzeno (na dotaz pana Dvořáčka), že předkládané 

materiály budou v maximální míře kompletnosti – tedy i včetně jednotlivých karet předmětů.  

V diskusi zároveň zazněly i připomínky k využívání IS VUT v tomto procesu, a to především ke složitosti 

jeho využití pro jednotlivé uživatele (např. potřeby kombinace prostředí WebTeacher a Appolo, možnosti 

revizí pro sjednocení výsledné podoby, apod.). V návaznosti na tuto problematiku pan Ing. Luňáček 

poukázal ne zvýšenou časovou náročnost celého procesu. 

Na základě přestavení a diskuse bude Vyjádření se k návrhu bakalářských studijních programů na FP 

zařazeno do programu příštího řádného zasedání AS FP dne 06.05.2025. 

 

4. Příprava pravidel sestavení rozpočtu FP pro rok 2025 
 
Pan předseda shrnul aktuální vývoj v rámci přípravy Pravidel sestavení rozpočtu FP pro rok 2025. 

Pravidla byla předložena 07.04.2025 panem děkanem. Pravidla byla neprodleně postoupena členům 

AS FP s termínem pro připomínky do Velikonoc 2025.  

Byla svolána EK AS FP, která jednala. o předložených pravidlech a shrnula své poznatky v rámci Zápisu 

z jednání EK AS FP konaného dne 16.04.2025 od 14 h., který byl předán k vypořádání společně 

s dalšími obdrženými připomínkami dne 17.04.2025.  

Z jednání EK AS FP vyplynulo zejména:  

• Žádost o modelaci dopadu pravidel na očekávaný rozpočet FP pro rok 2025. 

• Žádost o vysvětlení využití koeficientů pří výpočtu studentohodin. 

• Prosba o diskusi v návaznosti na přípravu pravidel pro budoucí období a v návaznosti na 

plánovanou strategii FP (i ve vazbě na motivaci a odměňování lidských zdrojů pro další rozvoj).  

• Žádost o korekci formálních nedostatků (jmenovitě uvedených v rámci zápisu). 

V rámci dalších připomínek, dotazů a námětů bylo uvedeno:  

• Je možné zaslat modelaci na konkrétních číslech? Ideálně na číslech z minulého roku. 

• Stabilizační složka -> je možné dodat rozpis FTE dle tarifů (ideálně jmenovitě). Jsou zde 

zahrnuty i sekretářky? FTE nezahrnují lektory? 

• Nákladové středisko 17000 – co konkrétně zahrnuje termín „Centralizované mzdové 

prostředky“? 
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• Kdy bude vyhotovena zpráva o hospodaření za předchozí rok? 

• Smluvní koeficient pro výuku jazyků = 1,25 by měl být ve stejné výši jako koeficient pro coaching 

(z důvodu lektorského úvazku). 

• Jak se počítají studentohodiny u praxe?  

V následné diskusi s panem děkanem byli postupně vypořádávány jednotlivé záležitosti s doplněním 

informací od paní tajemnice.  

Po vypořádání a zodpovězení dotazů bylo přislíbeno zaslání upravených Pravidel sestavení rozpočtu 

FP pro rok 2025 (společně s modelací dopadu a doplňujícími informacemi) nejpozději do 28.04.2025. 

Zároveň byla přislíbena i snaha o včasnou přípravu Rozpočtu FP pro rok 2025 a Zprávy o hospodaření 

FP za rok 2025 v návaznosti na AS VUT v Brně.  

Projednání a schválení Pravidel sestavení rozpočtu FP pro rok 2025 bude zařazeno do programu 

příštího řádného zasedání AS FP dne 06.05.2025. 

 

 

5. Informace z EK AS FP, AS VUT v Brně, SK AS FP a kolegií  
 

• Informace z EK AS FP 

 
Paní prof. Kocmanová informovalo o rozpočtu VUT.  

Paní Ing. Širáňová navrhuje doplnění EK AS FP o zástupce Ústavu informatiky a navrhuje pan Ing.  

Luhana. Ten s návrhem souhlasí. Na základě podnětu z řad členů AS FP bylo rozhodnuto o veřejném 

hlasování.  

USNESENÍ: AS FP se usnesl na veřejném a společném hlasování en-bloc o jmenování členů 
Ekonomické komise AS FP. 

PRO: 15 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

USNESENÍ: AS FP jmenuje Ing. Jana Luhana, Ph.D., MSc novým členem Ekonomické komise AS 
FP. 

PRO: 14 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 
 

• Informace z AS VUT v Brně 

 
Mgr. Musilová: Měli bychom určit zástupce FP do Volební komise pro Volbu kandidáta na jmenování 

rektorem. Samotné volby bude vyhlašovat předseda senátu AS VUT.  

Ing. Očko: Na zasedání AS VUT dne 06.05.2025 bude pravděpodobně i vydán Harmonogram na Volbu 

kandidáta na jmenování rektorem.  

Pan předseda poděkoval paní Mgr. Musilové za stručné shrnutí informací prostřednictvím dnešního e-

mailu. 
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• Informace z SK AS FP 

 
Ing. Očko: 10. 04. 2025 proběhlo zasedání pléna SKRVŠ, hlavním bodem byla volba studentského 

zástupce do Rady NAU. Již v prvním kole byla zvolena první místopředsedkyně SKRVŠ, Tereza 

Marková. 11. 04. 2025 navazovala každoroční Konference Akademických Senátorů, na které mělo své 

zastoupení i VUT. Probíhají přípravy na Majáles, který proběhne 10. 5. 2025 Plánované setkání s paní 

ředitelkou KaM VUT se pro zdravotní indispozici přesouvá na začátek zimního semestru. Prosba: 15. 

05. 2025 bude setkání studentských spolků a organizací – je možné využít prostory na fakultě? Pan 

děkan souhlasí.  

Dvořáček: proběhlo setkání studentů a vedení FP. Ačkoliv nebyla účast velká, tak diskuse byla přínosná. 

Dále vytvořil manuál pro snazší kompletaci závěrečné práce s využitím dostupných šablon.  

• Informace z kolegií 

 
Prof. Škapa: Podrobnější informace jsou k dispozici v rámci zápisů z kolegií. Pan rektor informoval o 

systému financování na příští roky. Bylo rovněž řečeno, že byl odsouhlasen náš záměr studijních 

programů. Prosba: Prosí o návrhy na ocenění studentů.  

Ve 16:22 odešli Mgr. Musilová, Ing. Očko, prof. Kocmanová a Ing. Heralecký. 

 

6. Různé 

V bodu různé byly pouze připomenuty očekávané záležitosti k projednání v AS FP.  
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Příští řádné zasedání AS FP VUT v Brně proběhne dne 06. 05. 2025 ve 14:30 h. v zasedací místnosti 
pana děkana (P362). 

Předpokládaný program zasedání: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Schválení zápisu z předchozího zasedání AS FP VUT v Brně 
3. Projednání a schválení Pravidel sestavení rozpočtu FP pro rok 2025 
4. Vyjádření se k návrhu bakalářských studijních programů na FP 
5. Informace z EK AS FP, AS VUT v Brně, SK AS FP a kolegií  

USNESENÍ: AS FP schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 
06. 05. 2025. 

PRO: 11 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

Termín pro předložení materiálů k projednání AS FP v červnu (03.06.2025) je při dodržení standardní 
předkládací lhůty do 05.05.2025.  

Pan předseda všem poděkoval za účast a angažovanost ve věcech fakulty. Zasedání bylo ukončeno 
v 16:34 hod. 

 
 
 
 
 
 
 

Verifikoval:  Ing. Jan Luhan, Ph.D., MSc  Mgr. Bc. Helena Musilová 

předseda AS FP   předsedkyně KAP AS FP 

 

 

 

 

    Ing. Martin Očko 

předseda SK AS FP 

 

 

Zapsala: Ing. Markéta Bednářová 


